

TBM AFS-682 Hydraulic

产品名称	TBM AFS-682 Hydraulic
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

产品详情

TBM AFS-682 Hydraulic Assembly Lube

When you're putting together hydraulic components, you need a lubricant you can rely on. Using TBM AFS-682 Hydraulic Assembly Lube is a must if you're concerned about safety, cost-savings and taking good care of your aircraft.

This lightweight but effective lubricant is designed especially for use in aviation and aerospace, i.e. it works best under the tough conditions that aircraft are often exposed to.

TBM AFS-682 Hydraulic Assembly Lube was specially created for use with MIL-H-5606, MIL-H-83282 and other petroleum-based hydraulic fluids.

TBM AFS-682液压总成润滑油

当您将液压元件组装在一起时，需要一种可以依靠的润滑剂。
如果您担心安全，节省成本并妥善保管飞机，则必须使用TBM AFS-682液压组件润滑油。

这种轻质但有效的润滑剂是专为航空航天设计的，即在飞机经常遇到的恶劣条件下效果最佳。

TBM AFS-682液压组件润滑油是专门为与MIL-H-5606，MIL-H-83282和其他石油基液压油一起使用而创建的。